
 
 

ZÁPIS ZE SCHŮZKY ŠKOLSKÉ RADY 
konané dne 30. září 2009  

 
 

Přítomni: Mgr. Ruml, Mgr. Fragnerová, Mgr. Halámková, Mgr. Jadrná, Krupička 
DiS.,  Mgr. Rychlá 
Omluveni: Dr. Štěpánková, Bc. Szarvas 
Hosté: Mgr. Žampová 
 
1. Schválení výroční zprávy ZŠ Slovenská za školní rok 2008/2009 
Paní ředitelka podrobně seznámila členy školské rady s výroční zprávou školy za 
školní rok 2008/2009. Informovala členy o všech důležitých aspektech týkající se 
školy, vzdělávacího programu a úspěchů žáků. Zodpověděla všechny dotazy členů 
školské rady. Paní ředitelka dále členy informovala o hospodaření školy a předložila 
členům výroční zprávu o hospodaření za období od 1.9.2008 – 31.8.2009, která je 
nedílnou součástí výroční zprávy. Členové školské rady jednomyslně schválili znění 
výroční zprávy za školní rok 2008/2009 i s výroční zprávou o hospodaření za školní 
rok 2008/2009, která je nedílnou součástí výroční zprávy. 
Pro – 6    proti – 0   nehlasoval – 0   
 
 
2. Návrhy, připomínky, diskuse 
• Paní ředitelka informovala školskou radu o plánované přestavbě půdy školy. V 
současné době se vypracovává studie, která bude hotova 9. října 2009. Po té bude 
studie předložena zřizovateli ke schválení. Pokud vše proběhne podle plánu, mohla 
by přestavba půdy začít v létě 2010. Členové školské rady byli seznámeni s 
architektonickými návrhy přestavby půdy (3 varianty). 
• Pan Ruml dále informoval školskou radu o povinnosti zaslat hodnocení činnosti 
ředitelky školy Mgr. Žampové zřizovateli školy. Pan Ruml hodnocení činnosti 
vypracuje, rozešle členům školské rady k připomínkám a ke schválení. Po té předá 
hodnocení zřizovateli ZŠ Slovenská, Městské části Praha 2. 
 
Další schůzka školské rady bude naplánovaná dle potřeby a aktuální situace. 
 
                                                               Mgr. Jan Ruml 
                                                           předseda školské rady 
 
 
 
V Praze dne: 30. září 2009   
 
Zapsala: Mgr. Fragnerová 


